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1. Schválení programu 2. zasedání AS ČVUT 
J. Janoušek – zahájil zasedání AS CVUT. L. Vykydal a I. Jex složili slib člena AS ČVUT. V programu jsou 2 změny, jedna byla avizovaná emailem. 
Bod organizačního řádu rektorátu dnes nebude projednán. Potřebujeme v komisích probrat návrh organizačního řádu, takže bude projednán na příštím 
zasedání. Další bod jsou informace o vedení soudních sporů, který bude zařazen jako bod 5. Přesun se domluvil před zasedáním a důvodem je, že 
někteří členové potřebují ze zasedání odejít dříve a chtěli by na tento bod být přítomni. P. Olšák – chce přidat bod o siluetách na webu ČVUT. J. 
Janoušek – téma se probere, neví, jestli to má být přímo bod, ale může to být v různém. Třetí změna je tedy zařazení do bodu Různé bod „Siluety na 
webové stránce AS ČVUT“.  

Usnesení 02-01: AS ČVUT schválil program 2. zasedání s následujícími změnami a) vypuštění bodu 5. Organizační řád rektorátu, b) přesunu 
bodu a) v Různém Informace o soudních sporech přesunout jako bod 5, c) přidání do bodu Různé podbod Různé a. Siluety na web. stránkách 
AS ČVUT. 
Počet osob s hlasovacím právem: 43 
Hlasování: 42-0-1 Usnesení bylo přijato.  

2. Kontrola a schválení zápisu z 36. zasedání AS ČVUT funkčního období 2020–2022 
J. Janoušek – zápis z 36. zasedání v prosinci byl připraven a připomínkován v minulém funkčním období. Proběhlo několik připomínek a editačních 
změn, zejména v jeho příloze. Výsledkem bylo, že po změnách nebyla již žádná připomínka. Jak v předsednictvu i v diskusi někteří členové požádali, 
bývalí členové separátně hlasovali o zápisu a o příloze. Vyjádřilo se souhlasně 17 členů AS k zápisu, k příloze by výsledek hlasování 7-8-3. Původně 
předpokládal, že kdyby všichni vyjádří souhlasně, bude AS moci zápis bez problémů schválit. Protože hlasování o souhlasu dopadlo takto, rád by 
diskutoval, jestli chceme o schválení zápisu hlasovat na tomto zasedání nebo jestli chceme udělat informační jednání, aby noví senátoři měli informaci 
o čem hlasují a mohli následně hlasovat. Takové jednání by se dalo udělat příští středu a následně vyhlásit per rollam hlasování. P. Ripka – překvapuje 
ho, že někteří minulí senátoři s tím nesouhlasili a byla by ztráta času o tom diskutovat tady. Chce, aby ti, co nesouhlasili dali zprávu o tom proč. 
Podle zvykového práva se tam tyto přílohy dávaly, kdyby to J. Kybic věděl, možná by dokumenty přečetl na zasedání. 

J. Janoušek – 7 senátorů souhlasilo s tímto zápisem a 11 jich nevyjádřilo souhlas, tak souhlasí s tím, že tito by měli říct své důvody, některé i 
v diskusi minulého senátu zazněly. Pokud člen AS požádá o přílohu, dosud vždy takto vyžádaný dokument byl přílohou zápisu, ale musí to schválit 
celý AS. Na druhou stranu, informace, které byly v této příloze, jsme již v listopadu říkali, že o nich budeme jednat v komisi AS. Na zasedání se ptal 
J. Kybice, který navrhoval tuto přílohu, jaký je důvod. Tím důvodem bylo zkrátka to, že J. Kybic říkal, že chce, aby tato informace byla v zápise. Je 
připraven i pozvat J. Kybice a příští středu za pomoci předsedkyně legislativní komise shrnout podstatu. V. Vymětalová – stále se o věcech, které 
jsou předmětem informace, jedná. Navrhla by, aby se projednávání toho, jak se bude jednat o návrhu zápisu, přesunulo na legislativní komisi. Příští 
středu je moc brzy, potřebují ještě další informace, aby mohli věc lépe posoudit.  

J. Janoušek – máme návrh zápisu a přílohy. O obou musíme hlasovat. Dnes řada členů nemá všechny informace a bylo by dobré je s nimi seznámit 
vzhledem k tomu, jak dopadlo hlasování o souhlasu minulého AS. Chtěl by to udělat nejpozději na únorovém zasedání. Půda legislativní komise je 
vhodná, aby se tam informace k tomuto zápisu probíraly. V bodě 5 budou všichni seznámeni s tím o čem komise jednala a s jakým výsledkem. 
Proběhlo orientační hlasování, zda hlasovat teď nebo udělat informační schůzku. P. Ripka – nedá se hlasovat odděleně? J. Janoušek – odděleně se 
o tom hlasovat nějak dá, ale radši by to nechal hlasovat oboje spolu. I. Jex – příloha je integrální součástí zápisu, bez přílohy to nejde schválit. V. 
Vymětalová – nechce se zavazovat k termínu, že komise se sejde ve středu. Netuší, jestli některé podklady do té středy budou. J. Janoušek – jde o 
co nejrychlejší jednání.  

3. Kontrola a schválení zápisu z 1. zasedání AS ČVUT 
R. Zeman – všechny připomínky byly vypořádány.  

Usnesení 02-02: AS ČVUT schválil zápis z 1. zasedání AS ČVUT. 
Počet osob s hlasovacím právem: 42  
Hlasování: 40-0-2 Usnesení bylo přijato.  

4. Informace rektora  
Rektor – informoval o projektech, které se podávaly do výzvy OP JAK. Dále o procesu kolem dokončení formy a ceny rekonstrukce stavební fakulty 
B, s děkany jednají o záležitosti nad všemi materiály, co jsou dostupné. Informoval také o výběrovém řízení, které probíhá na ředitele VIC a 
prezentoval několik aktualit v činnosti RVH, která se dostala do fáze procesu hodnocení některých akreditací. Uvedl také několik faktů k pracím na 
novém systému doktorského studia a nastavení pravidel stipendií.  

5. Informace o soudních sporech vedených proti ČVUT 
J. Janoušek – v pondělí byla schůzka legislativní komise k tématu soudních sporů, na kterou se shromáždily materiály. Mluvilo se o sporech, které 
probíhají, a i o ukončeném sporu, kterého se týkal návrh přílohy z prosincového zasedání. V. Vymětalová – snažili se v rámci pondělní schůzky 
projít a seznámit se se soudními spory, které jsou vedeny proti ČVUT. Ať už jsou to spory aktuální, co probíhají, nebo ty co byly ukončeny. V rámci 
projednávání se snažili rozdělit je na tyto kategorie. V první části řešili soudní spory, které probíhají a snažili se je projít. Získali od právního odboru 
přehled po fakultách a součástích. Tabulka, podle které jednali byla připravena v pondělí dopoledne. Vyvěsí ji na SharePoint. V rámci probíhajících 
soudních řízeních diskutovali hlavně soudní spory vedené rektorátem, což jsou ty, které jsou vedené se dvěma bývalými zaměstnanci. Snažila se 
průběh projednání podrobně shrnout v rámci zápisu. Soudní spory probíhají už nějakou dobu od roku 2020. Legislativní komise nedostala úplně 
podklady a žádali, aby byly vyčísleny finanční náklady ze strany ČVUT, požádali o to firmu, která ČVUT v tomto zastupuje. Vedoucí odboru slíbil 
informaci dodat. Byla jim také slíbena informace od vedoucího právního odboru ve spolupráci s advokátní kanceláří, aby byli více informování o 
tom, jak soudní řízení probíhá. Na některých fakultách probíhají soudní řízení, při řešení některých projektů jsou tam pohledávky, které musíme 
vymáhat. Přehled bude k dispozici, jsou to naše interní materiály a požádala, aby všichni byli s informacemi opatrní.  

Druhá polovina případů pak byla soudní řízení vedena v otázce poskytování informací o platech hrazených z veřejných prostředků hrazených FBMI. 
Seznámili se s posledním rozsudkem, který zamítnul kasační stížnost. Protože dostáváme informace od obou stran soudního sporu a jsou odlišné, 
snažíme si vyžádat řadu dalších informací a podkladů, abychom mohli zjistit jaký je stav na jednání legislativní komise. Přišel i děkan FBMI Rosina, 
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který byl rektorem pověřen k tou, aby naplnil poslední rozsudek nejvyšší ho správního soudu a informoval o tom, jak fakulta postupovala. S předsedou 
AS se snažili připravit některé dotazy, které by soudní řízení objasnily a vznikla základní sada asi 5 otázek o informacích a dokumentaci ohledně 
předání informace o které rozhodl soud. Žádala o základní odborová organizace. Děkan v rámci tohoto dotazu poskytnul fotodokumentaci, která bude 
přiložena do materiálů. Informoval, že fakulta naplnila, co měla a má na to právní posudek. Doc. Kuba tvrdí, že to není v pořádku. Druhá otázka byla, 
jak byl rozsudek odborové organizaci doručen, jestli byla vyznačena právní moc, což je důležité pro jeho vykonavatelnost. V soudních řízeních jsme 
byli zastoupeni advokátní kanceláří, takže jestli je možné od nich vyžádat tuto informaci, jak postupoval nejvyšší správní soud při doručování 
rozsudku. Dr. Drážný slíbil že dodá. Další byla informace ohledně materiálů, které popisují důvody, proč tyto informace poskytované podle zákonu 
106 nejsou na webové stránce ČVUT. K tomuto se vyjádřil děkan, který poskytl v rámci fotodokumentaci dokumentaci o tom, že informace o 
poskytnutí byla na informační tabuli FBMI ČVUT. Pak se diskutovalo, jak je to s ČVUT webovou stránkou, jelikož tam tyto informace nejsou. Pak 
se ještě řešil přehled vyčíslení finančních nákladů, Dr. Drážný bude kontaktovat tajemníka FBMI, aby byly vyčísleny finanční náklady. Poslední jsou 
možná rizika pro ČVUT, která jsou spojeny s tímto sporem. J. Janoušek – AS ČVUT se zajímá také o téma efektivního využívání finančních 
prostředků. Náklady byly hrazeny z prostředků FBMI, o čemž jednal i AS FBMI. V. Hlaváč – navrhl zjednodušit usnesení, podal protinávrh. P. 
Olšák – navrhl opravit termínování v usnesení. V. Vymětalová – upozornila na to, že tyto informace máme mít ve výroční zprávě o činnosti. J. 
Janoušek – v zákoně je také napsáno, že tyto informace musí být vzdáleným přístupem zveřejněny. V. Vymětalová – změnila návrh na formu 
protinávrhu.  

Usnesení 02-03: AS ČVUT žádá rektora, aby zajistil kontrolu a aktualizaci informací, uvedených na webové stránce 
https://www.cvut.cz/informace-poskytnute-na-zadost v termínu do jednoho měsíce. 
Počet osob s hlasovacím právem: 42 
Hlasování: 42-0-0 Usnesení bylo přijato.  

6. Schválení čerpání vyjmenovaných částí rozpočtu od 1. 1. 2023 
Z. Škvor – jde o rezervu na podporu výzkumu a tvůrčí činnosti. Potřebujeme čerpat dřív, než bude rozpočet, financují se z toho například projekt 
CELSA. P. Ripka – částky by měly vycházet z metodiky 2022, a ne 2021, metodika 2022 není plně k dispozici. Navrhuje schválit 50 milionů fond 
budoucnosti a 4.2 milionů rezervu. Měla by to být správná čísla podle metodiky 2022. J. Janoušek – poděkoval za zprávu z komise. S usnesení musí 
souhlasit rektor jako předkladatel. Rektor – měli bychom používat nová čísla z 2022 pro tento přechod, souhlasí s komisí.  

Usnesení 02-04: AS ČVUT schválil pro  finanční  rok  2023 čerpání Fondu  budoucnosti a Rezervy  na  podporu výzkumu, vývoje, umělecké 
a tvůrčí činnosti v rozsahu dle Metodiky rozpisu příspěvků a dotací přidělených  ČVUT  a  oddělení  prostředků  na  mimonormativní  
financování  pro  rok 2022 (50 mil. Kč Fond budoucnosti, 4.2 mil. Kč rezerva). 
Počet osob s hlasovacím právem: 42 
Hlasování: 42-0-0 Usnesení bylo přijato.  

7. Projednání Zprávy o dosahování cílů strategického záměru ČVUT a o využití prostředků z programu na podporu strategického řízení VVŠ za 
rok 2022 

Rektor – vypořádání připomínek proběhlo a projednání také, snad je vše vyjasněno na úrovni komise KRK. J. Janoušek – na komisích se jednalo 
v pondělí. Byla to schůzka KRK a hospodářské komise. V. Hlaváč – jedná se o 104 miliony ročně, které se takto rozdělují. Jednalo se o to, že se 
vylepšil díky aktivitě prorektory Kramaříkové způsob vykazování a hodnocení. Hospodářská komise přesto konstatovala, že to není celý krok, navrhla 
řadu vylepšení, jak do budoucna. Nyní jsme se dohodli, že podpoříme návrh a schválíme, jak je to za rok 2022. Dalším výsledkem zasedání je, že by 
se mělo vylepšit hodnocení pro 2023, které by mělo mít 4 milníky, a měla by být vylepšena osnova. Vliv AS bude zajištěn tím, že ke každému 
projektu jde zpravodaj z řad AS, abychom viděli v jakém je co stavu a mohli jsme kontrolní činnost tímto způsobem prosazovat. Doporučují usnesení.  

T. Šenberger – byl v pondělí na schůzi a stal se zpravodajem na projektu Generel. Zdálo se, že prorektorka pro rozvoj nebyla schopna rozhodnout, 
jestli je to její projekt nebo výstavby. Nesouhlasí s tím, že výstup je v pořádku. Je tam 7 milionů na 6 projektů, ani jeden z nich nikde nedohledal, a 
to ani informaci o tom, jak ty prostředky byly využité. Je to spousta peněz a bylo by dobré vědět za co byly utraceny. Zkontroloval agendu rozvoje 
výstavby a ze 6 avizovaných projektů je jen jeden a to je předběžná studie na budovu C CIIRCu a od roku 2020 je tam studie na motolský areál, kde 
by měl být KÚ, UTEF a datové úložiště. Možná je to nedokonalost systému, ale pokud by měl jako zpravodaj úkolu reportovat tak nedohledal žádné 
výsledky. Rektor – má předběžnou studii, která je z FSv na rozfázované možnosti budovaní areálu halových laboratoří. T. Šenberger – tahle část 
schválit nejde, žádná představa nebo rozpočet není.  

J. Tywoniak – měli bychom mít jasno, a pokud víme, že někde není všechno, jestli vzniká povinnost reakce příslušného prorektora nebo odpovědné 
osoby, do jakého data má reagovat. Aby to nezmizelo úplně. Rektor – pokud máme v nějakém projektu finančně nejasno, musíme na tom pracovat. 
Vyndal by ho ze schválení a schválil dodatečně. J. Janoušek – projekty, které kdysi byly IP projekty, jsou plánovány, vykazovány a kontrolovány. 
Administrativní práce, která je s nimi spojená, není v rozsahu, jaký je běžný u externích projektů. Došlo k velké změně vykazování a procesů. Na 
konci minulého období jsme navrhli různé úpravy formulářů. Jenda z úprav byla tak že v letošním roce budou formuláře doplněny sloupcem, kde 
bude napsáno, za co se konkrétně utratily, jaké prostředky. Rektor – jestli se potřeba specifikace něčeho dalšího, bude doplněno. J. Janoušek – 
kritika ohledně vykazování výsledků je dlouhodobá. Jeden z úkolů AS je v letošním roce konkrétně v diskusích požádat o konkrétní změny formulářů, 
pokud nějaké informace chybí. Pokud příslušné políčko pro informaci existuje a není tam, je to pochopitelně chyba řešitele projektu.  

V. Hlaváč – bavíme se o projektech 2022, kde tomu předcházelo schválení něčeho, co odešlo na ministerstvo. Další věc je závažnost generelu. 
Vzpomíná si, jak vznikal generel, který řídil L. Lábus. Se stejnou vážností by bylo potřeba přistoupit ke generelu, není to jenom IP projekt, je to širší 
aktivita. Když rektor řekne, že něco udělá a generel bude mít větší důležitost, splní se tím to, co kritizoval kolega Šenberger. Nechme vylepšený 
proces pracovat na projektech v roce 2023. První rozumná chvíle se k tomu vrátit bude po prázdninách, kdy za sebou budeme mít milník 2. Rektor 
– máme existující Generel ve schválené formě pro ministerstvo, pracujeme na Generelu+. Co bylo v tomto projektu uvedeno, je několik studií, které 
se měly vztahovat k různým aspektům různých řešení. Takže pro informaci během měsíce bude s děkany pracovat s tímto materiálem. V. Hlaváč – 
máme prorektorku pro výstavbu a v její gesci je generel jedna z nejdůležitějších věcí, proč nestojí v čele toho procesu? Rektor – z hlediska toho, jak 
se mu to lépe projednává, to uspořádal takto.  

J. Hrdlička – i kdybychom vše schválili jako celek, bylo by dobře, aby tam, kde jsou připomínky a nedostatky, by to bylo doplněno. Z jeho pohledu 
je to informační pravěk s excelovou tabulkou. Nešlo by použít něco ve formě SGS? T. Šenberger – posuzoval pouze projekty, které byly financované. 
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Také ho napadlo, že taková triviální věc jako SGS je přesně specifikovaná, ale tyhle projekty ne. Rektor – z úhlu pohledu SGS, ty se historicky 
vyvíjely od úplně volných peněz a postupně se to snažíme utahovat, ale pořád je to velmi volný proces i ten strategický plán. SGS má přesně daná 
procenta a dobře se podle toho píše aplikace. Tohle jsou strategické záměry a je to něco jiného.  

L. Lábus – poslední generel nezpracovával, ani neví, o co jde. Pokud je tam předepsaných 5 milníků a najde se 1.5 tak to nemůžeme schválit. J. 
Janoušek – podpořil J. Hrdličku. Na nejbližší komisi bychom konkrétní připomínky měli s prorektorkou probrat jednu po druhé, abychom viděli, 
v čem spočívají připomínky. J. Tywoniak – tlačí nás něco, abychom to dnes uzavřeli? Jde spíš o interní záležitost. Vylákal by prorektora a řešitele a 
rád by slyšel termín do kdy se v tabulce uvidí naše reakce a očekává reakci prorektora a zpracovatele. Nemá smysl něco zpochybňovat vůči 
ministerstvu. Rektor – nejde o schvalování. To že máme nesouhlas s aspekty, je v pořádku, ale je to věc projednání. Zeptá se V. Kramaříkové. J. 
Janoušek – budeme schvalovat návrh usnesení, kde je souhlasné projednání. Je také možnost, aby rektor stáhnul návrh usnesení, do příštího AS 
budeme řešit výhrady a tohle usnesení může rektor znovu předložit na další AS. I. Jex – měl by tam být i termín do kdy jsou zprávy doplněny tak, 
abychom věděli, že text je úplný. P. Ripka – ministerstvo určitě nežádá, abychom to projednali souhlasně. To teď děláme, takže nemusíme přijímat 
žádné usnesení. P. Olšák – potvrdil, že souhlasně projednat je formulace, která je nešikovná, ale znamená to, že senát vyjadřuje souhlas s něčím. Měl 
další otázku, v dokumentu jsou červená políčka, kde jsou většinou stovky. Někteří tam napsali i více procent. Zajímalo by to, jak vznikají, jestli to 
tam píše řešitel nebo jak tyto údaje vznikají. Rektor – musí se zeptat prorektorky. Pokud někdo řekne že to naplnil, dá se to pak zkontrolovat. Nemůže 
stáhnout bod. J. Janoušek – když o tom jednáme, dá se to interpretovat tak, že se projednala zpráva. Je zvyk, že pokud AS projednal tuto zprávu, 
přijal o tom usnesení na konci jednání. Dále by poprosil senátory, aby navštěvovali schůzky komisí, kde se o těchto věcech extenzivně jedná. Pokud 
se nemohou účastnit, aby poslali dotazy písemně.  

J. Vokřínek – souhlasné projednání není třeba. Neví, jestli musíme přijímat usnesení. Výsledkem jsou nějaké pochybnosti a možná bychom se chtěli 
usnést na těch pochybnostech a na to nejsme připraveni. Pokud mám projekt, mám dokumentaci a pokud je komise neměla mohly vzniknout vážné 
pochybnosti o indikátorech a o tom jestli jsou kontrolovatelné. Pokud ne, nemáme dostatek informací a nevíme co s tím teď udělat. Máme formálně 
projednáno, ale jsou tam pochybnosti a chceme do vyžádat a možná jsme o tom neměli diskutovat. Navrhuje poslat vše zpět do komise, až bude mít 
dokumentace ke všem projektům, pak se na to mohou podívat zpravodajové a souhlasí s V. Hlaváčem, že retrospektivně se to špatně napravuje. Pak 
může schválit s doporučeními. Rektor – Co kdybychom udělali úpravu, že by se řeklo projednáno s připomínkami. Pravděpodobně je potřeba někde 
říct, že jsme to projednali. Připomínky se dají řešit dále, ale faktické projednání proběhlo.  

J. Janoušek – my jako AS připomínky budeme v komisích chtít projednat. Můžeme členku vedení pozvat na komisi a požádat ji o odpovědi na 
připomínky, a to určitě uděláme. Kdybychom nepřijímali usnesení, zaváděli bychom tím novou zvyklost v jednání AS. Pokud rektor navrhuje 
usnesení a nestáhne ho, musíme o něm hlasovat. Proběhla diskuse o formě usnesení. V. Hlaváč – máme jedinou dokumentaci, to je tabulka, která 
popisuje projekty, nic jiného jsme od nikoho nevyžadovali. My nemůžeme udělat velký krok teď okamžitě. Zatím to konverguje dobře. Připomínek 
je více, doporučuje v usnesení zmínit generel jako nejzásadnější projekt. Rektor – slíbil do měsíce zapracovat připomínky. V. Hlaváč – vyřeší se to 
tím, že dopíšeme, že žádáme rektora o podporu při projednávání připomínek. P. Ripka – některé komise se ani nesešly. J. Janoušek – velká část 
senátu jsou noví členové, bude chvíli trvat, než si osvojí vzorce práce AS ČVUT.  

Usnesení 02-05: Akademický senát ČVUT projednal s připomínkami Zprávu o dosahování cílů strategického záměru ČVUT a o využití 
prostředků z programu na podporu strategického řízení VVŠ za rok 2022. 
Počet osob s hlasovacím právem: 40 
Hlasování: 39-0-1 Usnesení bylo přijato.  

8. Projednání výzvy pro předkládání projektů – žádostí o podporu z Fondu celoškolských aktivit pro rok 2023 
Rektor – je to záležitosti, kterou bychom chtěli začít financovat co nejdříve. Projednání toho, co chceme vypsat v rámci celoškolských aktivit. P. 
Ripka – hospodářská komise souhlasila, byla připomínka, že by se měla valorizovat výše prostředků alokovaná na tento dobrý účel. J. Janoušek – 
tato výzva je roky stejná a prorektorka se rozhodla to dát tímto způsobem k projednání AS. Rektor – souhlasí s navýšením do budoucna, jestli je to 
i názor z hospodářské komise, zapracuje se do návrhu rozpočtu. J. Tywoniak – má pocit, že už to bylo vyhlášeno. Rektor – nehýbal by s tím teď, 
jde jen o to, aby se začalo čerpat a aby se o to dalo opřít před rozpočtem. J. Sláma – máme také fond studentských projektů a pokud se bude navyšovat 
tento fond, měl by se navýšit i ten druhý.  

Usnesení 02-06: Akademický senát ČVUT souhlasně projednal předloženou výzvu pro předkládání projektů – žádostí o podporu z Fondu 
celoškolských aktivit pro rok 2023. 
Počet osob s hlasovacím právem: 40 
Hlasování: 40-0-0 Usnesení bylo přijato.  

9. Informace o stavu rekonstrukce Bubenečské koleje 
J. Janoušek – tento bod byl na zasedání v listopadu. Byli přítomni prorektorka Kohoutková, ředitel OVIČ a ředitel SÚZ. Tehdy se řeklo, že se AS 
tímto tématem bude dál zabývat. Tohle je pokračování tohoto tématu. O. Váňa – uspořádali schůzku KSÚZ a studentské komise, kde se chtěli znovu 
informace. Den předtím provedli návštěvu koleje, zde jim bylo oznámeno, že toto pondělí měly probíhat přejímky, ale posunulo se to o týden. Poslední 
zpráva je, že máme potvrzený zkušební provoz, ten by měl přijít po 3 měsících do kolaudace. V pondělí začnou přejímky buněk. Pohnulo se to dál a 
vypadá to, že bychom mohli od zimního semestru koleje používat. K. Pilná – připravila prezentaci, kde je jasný vizuální stav rekonstrukce.  

J. Tywoniak – překvapuje ho, že tu nejsou jmenovaní. Proč tu není pan Kosina a prorektorka. O. Váňa – OVIČ byl přizván, nedorazil na komisi. 
Oslovoval přímo pana Boháčka, než jednání začalo, oznámil, že je testovací provoz a budou přejímky. Kdyby bylo potřeba tak ho může zavolat. 
Rektor – už jsme to debatovali. Firmu držíme hodně smluvně pod krkem. V. Hlaváč – pochvala studentům, výborně to představili. J. Sláma – 
navázal na prezentaci. Vypadalo to spíš jako kosmetické problémy, ale ty problémy jsou výrazně vážnějšího rázu. Podrobněji pak informoval o 
aktuálním stavu. Rektor – důležité je to, že na to, aby dodělal tuto budovu, je pověřen J. Boháček. Tato práce mu zůstala jako bývalému kvestorovi. 
Pokud jde o strategii, připomněl, že problém je v tom že firma se dostala do této situace, kdy narůstají penále, a bylo řečeno, že je potřeba najít 
rovnovážnou cestu. My je nemůžeme vyhodit, dohnat k bankrotu. J. Boháček – konkretizoval průběh problémů se stavbou a předáním. T. Šenberger 
– reakce na J. Slámu, na to jsou standardní postupy, které se musí dodržet. Rektor – to se posledně taky diskutovalo, jestli kontroly a kontrolní dny 
probíhaly a jestli se vytýkalo. Ano, profesionální postupy probíhaly v pořádku. J. Boháček – postupuje se tak, jak je uzavřena smlouva. Používají 
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všechny nástroje k tomu, aby byla budova úspěšně dokončena. K. Pilná – v zápisu z komise jsou všechny důležité informace a problémy které tam 
viděli a řešili. Některé věci na fotkách vidět nejsou, ale problematika tam je a je to doplněno v zápise.  

M. Šťastný – KSÚZ není studentská komise, je to komise AS a při posledním zasedání bylo nabízeno pracovníkům, aby se přidali. Není to 
problematika jenom studentů a vážil by si toho, aby se někdo přihlásil. Podstatná informace je, že předávka se posouvá z 23. na 30. a prezentace byla 
důkaz toho, že všechno stále není v pořádku. I. Jex – vnímá to tak, že nejsme schopni ani dodat pořádné koleje. Tohle je nepřijatelné, nechápe, když 
máme tolik odborníků a všechny možné směry, jak nejsme schopni opravit koleje. Chápe, že je těžké s dodavatelem jednat, ale naši lidi o chybách 
věděli a monitorovali je. Nemohu přeci nechat stavět dům špatně s tím, že nakonec dostanou nějakou penalizaci. Rektor – kontrola probíhala. I. Jex 
– ví, že jsme se chránili, ale zajímá ho výsledek. Nemůže dát studenty do místnosti kde je vlhko, začnou se tam tvořit plísně, člověk s alergiemi může 
mít problémy. Rektor – používáme dobře konstruovanou smlouvu, firmu držíme pod krkem. S firmou byla dobrá zkušenosti jinde a najednou se to 
sesypalo. Když vysoutěžíte firmu s dobrou zkušeností a ona se sesype v průběhu stavby, je to těžký úkol. Mechanismus je citlivý v tom, že smlouvou 
je můžeme zardousit, ale nechceme. Nejde jenom o penále ale o tu škodu, kterou způsobí. I. Jex – všemu rozumí, ale stavba má být ve stavu ne 
rovnováhy mezi ČVUT a firmou, ale tak, aby se dala budova používat. A. Černá – chtěla doplnit informaci o penálech ve smlouvách. Těch 3.5 
milionu se vrací státu a 1.5 milionu jde do SÚZ. Abychom si nemysleli že to jsou peníze pro ČVUT. O. Štorc – přijde mu zvláštní, že se to neřešilo 
okamžitě na té stavbě.  

Rektor – má dotaz na kontrolní den. J. Boháček – kontrolní den probíhá tak, že se projde stavba, poukáže se na problémy. Je tam náš zástupce, který 
píše do stavebního deníku. Pak se k tomu dělá administrativa, změnové listy, a to vyhodnocuje technický dozor, kterého jsme si najali. Firmě také 
držíme zádržné a finanční názor na ně máme, aby to dobře dodělali. Rektor – to, že se bude ještě něco opravovat a dodělávat, byla odpověď na 
mnoho problémů a otázek. J. Boháček – zádržné máme proto, abychom si pak mohli najmout jinou firmu, která to dodělá. L. Lábus – je to složitý 
problém a je těžké to diskutovat, když neznáme pozadí. Jsou tam problémy a zajímá ho, kdo to projektoval a jestli to není skvělý příklad design and 
build, to dělá stavební fakulta. J. Boháček – firma D Plus je projektantem. D. Hlaváček – problém byl někde v přípravě. Začíná to u projekční 
kanceláře, kvalitního architekta a technického dozoru, který přebírá průběžně. Neměli bychom to nechat být ale zkusit se z toho poučit, aby se ten 
problém do budoucna nestával. Š. Tichý – řešíme, že kvůli tomuto má SÚZ sníženou kapacitu. Sice bylo teď možné pokrýt všechny požadavky 
studentů ČVUT, a otázka je kdy to tak nebude.  

P. Ripka – jedna věc je že J. Boháček byl pověřen dokončením tohoto projektu, ale odborná součást rektorátu, která to řídí, je OVIČ. Požádal, aby 
na příště přišel zástupce nebo vedoucí. Pak má dotaz, dostala komise písemnou zprávu, která se vyžadovala každý měsíc o postupu prací? K. Pilná 
– ne, nedostali. P. Ripka – AS by měl vyžadovat každý měsíc zprávu z postupu. Pokud takto padají informace, není pak jasné, kdo kdy co dělal. 
Rektor – posledně byla nastavena přímá komunikace s panem Kosinou. O. Váňa – bylo řečeno, že se budou vyžadovat nové informace každý měsíc. 
Informaci od OVIČe nedostali, protože ji dostal zprostředkovaně a sami tam byli. Je pravda, že OVIČ by mohl poslat zástupce. Rektor – J. Boháček 
je teď na odboru prorektorky, měl by zajistit, aby někdo z OVIČe byl na jednání. J. Janoušek – na únorovém zasedání se budeme rozhodovat, jestli 
tam zase informační bod bude a pokud ano, za jaké účasti, koho a co tam chceme nového probrat. M. Šťastný – písemné podklady jsou mnohem 
cennější než ústní a můžeme se na ně poté odvolávat. J. Janoušek – jednání na listopadovém zasedání bylo podrobné a písemné podklady byly. 
Všechny budou znovu shromážděny a umístěny na SharePoint komise SÚZ. I. Jex – rektor nemůže a ani by neměl takhle hluboko věci v organizaci 
kontrolovat. Máme na to celé oddělení, které na tyto stavby má dohlížet. Ten výsledek je na jejich vrub. Můžeme se poučit, protože stavět budeme i 
dále aby se tohle neopakovalo. Rektor – špatná stavba je na vrub firmy. Špatný kontrolní mechanismus by byl na vrub OVIČe. A. Černá – v rámci 
tohoto by si ČVUT mělo nastavit parametry prováděcí dokumentace. Stát ji nemá extrémně specifikovanou a jako technická univerzita bychom si 
měli postavit něco hlubšího a pak to vyžadovat po firmách. P. Ripka – navrhl by usnesení, že AS žádá o písemnou zprávu rekonstrukce.  

Usnesení 02-07: AS ČVUT žádá rektora o předložení písemné zprávy k aktuálnímu stavu rekonstrukce Bubenečské koleje do data 15.2.2023. 
Počet osob s hlasovacím právem: 39 
Hlasování: 39-0-0 Usnesení bylo přijato.  

10. Kontrola naplnění usnesení AS ČVUT 
J. Janoušek – tradiční bod, kde prochází AS usnesení a případně se dotazuje rektora. Tabulku připravil P. Ripka. Nemusíme jednat o každém usnesení 
zvlášť a je možné se k nim ještě vrátit.  

Usnesení 7-7: J. Janoušek – v dokumentu na webu ČVUT schází schválená změna z AS. Předkladatel s ní musel souhlasit, znamená to, že byl 
odeslán chybný dokument? Rektor – už si nepamatuje, co se vyvěsilo nebo ne. Naplňovalo se to v živé diskusi a návratná finanční výpomoc se 
doplnila. Trendy a grafy také byly doplněny. J. Janoušek – do příštího zasedání se zjistí, co se poslalo na MŠMT a bude zajištěno, že ČVUT bude 
mít aktuální zprávu a bude potvrzeno na únorovém zasedání.  

Usnesení 7-8: J. Janoušek – týká se to rozpočtu. Dokument není na SharePoint čitelný. P. Ripka – týká se to řady dokumentů. Při migraci bylo 
způsobeno, že dokumenty byly nahrazeny dokumenty ve formátu aspx. Rozpočet na rok 2020 je na SharePoint nečitelný a rozpočet 2021-2022 tam 
vůbec není. Rektor – hlavní problém je nečitelnost dokumentů na SharePoint. J. Janoušek – více dokumentů, které na SharePoint jsou a odpovídá 
za ně rektorát, nejsou čitelné. Při migraci z minulé verze SharePoint došlo k tomu, že dokumenty v PDF byly nějakým způsobem transformovány do 
ASPX a nejsou čitelné. Je to technická záležitost opravy. Rektor – to může být delší problém. Můžeme informovat, jak jsme s tím postoupili. P. 
Zácha – slyší o tom poprvé, neumí reagovat, ale píše si a najdeme, kde ty dokumenty jsou.  

Usnesení 8-12: Rektor – to projednáno bylo. R. Holý – usnesení bylo, že tam byli zástupci FEL, FIT a proběhlo to se jmenováním zástupců. J. 
Janoušek – dohledáme, na kterém zasedání bylo projednáno.  

Usnesení 11-5: P. Ripka – navrhuje tohle projednávání přerušit, aby tu všichni přítomní byli. Rektor – vidí tabulku poprvé, není připraven. J. 
Janoušek – tabulka bude doplněna o sloupec s vypořádáním rektora. Příští zasedání to bude připraveno.  

11. Schválení a zánik členství externích členů stálých komisí AS ČVUT 
J. Janoušek – stálé komise AS mohou mít externí členy, kteří nejsou členy AS. Tito členové jsou ustanoveni za členy a odvoláni ze svého členství 
akademickým senátem. Návrh na takovou změnu dává předseda komise. Zde chceme udělat revizi těchto členů a aktualizovat stav. J. Sláma – prošel 
veškerá usnesení od 2010 a podle klíčového hesla našel pouze 3 externí členy v komisi pro SÚZ. T. Drábek, J. Šebák od počátku minulého funkčního 
období a L. Kuličku od června 2022. Jiného externího člena v usneseních nenašel. J. Janoušek – dotaz předsedkyně KSÚZ, jestli chce některého 
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z těchto členů odvolat. K. Pilná – požádala o odvolání T. Drábka. Od L. Kuličky i J. Šebáka obdržela žádost o to, aby byli externími členy, takže je 
prosí zachovat. Dále žádá o přidání S. Jeřábka jako externího člena. Krátce ho představila. M. Stejskal – navrhl J. Řezníčka jako minulého člena 
KPZ, kterého chce jako externistu do studentské komise. J. Janoušek – o všech 3 jménech budeme hlasovat v jednom usnesení.  

Usnesení 02-08: AS ČVUT odvolal jako externího člena Komise pro SÚZ Tomáše Drábka a schválil jako externího člena Komise pro SÚZ 
Stanislava Jeřábka, a schválil jako externího člena KPZ Jana Řezníčka. 
Počet osob s hlasovacím právem: 39 
Hlasování: 39-0-0 Usnesení bylo přijato.  

12. Nominace zástupce AS ČVUT do komise FCA 2023 
J. Janoušek – minulý rok v této komisi působila D. Matějovská a J. Sláma.  Oba jsou ochotni ve funkci pokračovat.  

Usnesení 02-09: AS ČVUT nominoval jako zástupce senátu do komise FCA 2023 doc. Dr. Danu Matějovskou a Ing. Jakuba Slámu. 
Počet osob s hlasovacím právem: 39 
Hlasování: 39-0-0 Usnesení bylo přijato.  

13. Nominace zástupce AS ČVUT do Výboru pro kybernetickou bezpečnost 
J. Janoušek – jedná se o výbor, kam by si dovolil navrhnout J. Vokřínka jako předsedu KIS. Má jeho souhlas.  

Usnesení 02-10: AS ČVUT nominoval jako zástupce AS ČVUT do Výboru pro kybernetickou bezpečnost doc. J. Vokřínka. 
Počet osob s hlasovacím právem:  
Hlasování: 38-0-0 Usnesení bylo přijato.  

14. Různé 
a) Siluety na webových stránkách AS  

P. Olšák – chtěl požádat AS, aby schválil usnesení, které navrhnul a poslal emailem. Minule se řešilo, že každý zvlášť má řešit, jestli se jeho fotka 
může zobrazovat. Tohle tuto situaci řeší. O. Štorc – je proti tomuto návrhu, osobně tam nechce mít 5 let starou fotku z vydavatelství průkazů. 
Zveřejnovat fotku člověka bez jeho souhlasu mu nepřijde správné. V. Vymětalová – je to pravda, a musíme souhlasit s tím, že poskytneme svoji 
fotografii ke zveřejnění. J. Janoušek – technické řešení je takto nastaveno, jak říká P. Olšák a je tam jediná podmínka, že senátor-ka musí souhlasit 
se zveřejněním fotky. Není mu technicky jasné, jak VIC zajistí takovou záležitost, pokud senátor fotku nemá v usermapu. Každý má možnost nechat 
se vyfotit, můžeme udělat to, že uděláme termín společného fotografování, pokud by byl zájem. Ale nechápe, jak bude VIC zajištovat to, že bude 
žádat souhlas od senátora, který ho dát nechce. P. Olšák – souhlas je dán na základě faktu, že člen AO se rozhodl kandidovat a stal se členem AS. 
Stal se tak veřejným funkcionářem a zakazovat zobrazení toho kdo to je není možné. Jediné, o čem se bavíme je, že někdo hájí lidi, co si myslí, že je 
správné se skrývat. J. Janoušek – diskutovanému problému všichni rozumí. Na základě jakého zákona či předpisu je tohle nastaveno? P. Olšák – 
pokud chce někdo na bořit záměr nemít na webové stránce siluety, budeme se nořit do paragrafů. Opírá se od toho, že AS je zastupitelský orgán a 
lidé potřebují vědět kdo je zastupuje. J. Janoušek – legislativní stránce zdůvodnění nerozumí. K. Pilná – upozornila na to, že dát tam starou fotografii 
spíš vede k dezinformaci. P. Olšák – stará fotka je lepší než žádná.  

P. Zácha – výpočet fotografie je citlivý biometrický údaj. ČVUT sbírá systematicky tyto informace pro vystavení průkazů a ten není povinný, takže 
ne všichni je mají. Všichni mají možnost v usermapu si fotografii zveřejnit, kde se to pak promítá na další stránku. Všechny ostatní informační 
systémy, kde je fotka používána, mají fotografie s jasným účelem. J. Janoušek – není pravda, co říká P. Olšák, je řada karet v usermapu kde fotografie 
není. J. Sláma – souhlasí s tím, co zaznělo. Jako senátoři budeme veřejně prezentováni na webu, ale většina lidí s touto první fotkou nesouhlasí. 
Navrhuje dát nově příchozím senátorům možnost se vyfotit na VIC ne až v lednu, ale dát jim možnost vyfotit se hned, jak jsou uzavřeny volební 
výsledky. R. Zeman – z pohledu tajemníka, kterého se usnesení týká. To, že usnesení technicky zajistí VIC, je jednoznačné. Zodpovídá tajemník, to 
ovšem nelze. Nemůže zodpovídat za něco co nemůže ovlivnit.  

P. Ripka – nemyslí si, že fotografie je citlivý údaj a opírá se o úřad pro ochranu osobních údajů. Tam se píše že nakládání s fotografií není nakládání 
s osobními údaji. J. Janoušek – několik senátorů řeklo, že by chtěli souhlasit se zveřejněním fotografie. Myslí, že by bylo správné pokračovat v tom, 
co děláme. V osvětě na senátory, že mít fotografii na webu je správná a dobrá věc. Technicky jak ji tam dostat je zajištěno skrze fotografii nebo 
usermap, to je vyřízeno. Myslí, že je to vizitka každého senátora. Pokud ji tam někdo nemá, AO vidí, že senátor nesouhlasil se zveřejněním své 
fotografie. P. Olšák – vnímá to tak, že to je vizitka senátu jako celku. Všichni souhlasí s tím, že v této místnosti jsou všichni zabíráni a nikde se to 
neřeší hlubším způsobem. Nemuseli bychom to brát takto extrémně vážně. Pokud tam má někdo starší fotografie, je možnost ji vyměnit za lepší. To 
se nevylučuje. R. Zeman – připomněl, že to byl P. Olšák, který na minulém zasedáním nesouhlasil s tím, aby ho zabírala streamovací kamera. O. 
Štorc – streamy nejsou dostupné mimo. Nemá problém být na stránkách, ale nechce tam být se starou fotografií. Dnes se byli fotit na VICu. Není to 
o tom, že nechtějí být vidět, ale jak jsou vidět. Ať se na to podívá legislativní komise. M. Šťastný – většina kandidátek na sobě má fotografii. Není 
to ve volebním řádu, ale kdyby to tam bylo zakotvené, tak máme celý problém vyřešený. Rektor – je to jiný druh použití obrazu. V. Hlaváč – 
navrhuje ukončit diskusi a hlasovat. J. Janoušek – AS nemá právo nutit své členy k nějakému jednání.  

J. Janoušek – zapomněli jsme na jednoho člena externí komise. V. Hlaváč – v roli předsedy komise KRK. Prosí členy, aby se shromáždili po 
zasedání. J. Sláma – řešili jsme, že běží výběrové řízení na ředitele VIC, nezapomněli jsme nominovat zástupce? J. Janoušek – byl osloven o 
nominaci zástupce senátu do komise pro výběrové řízení na ředitele VIC. Navrhuje J. Vokřínka, má jeho souhlas. Dále, tajemník R. Zeman už dlouho 
usiluje o to, aby byl externím členem KIS. Navrhuje ho tedy jako externího člena. L. Bařinka – navrhl R. Zemana jako externího člena.  

J. Sláma – připomněl, že koleje jsou zařízení, které je extrémně důležité pro celou univerzitu. Znova apeloval na akademické pracovníky, aby se 
připojili ke komisi pro SÚZ. Je to téma, které je problematické a je potřeba je řešit. J. Janoušek – akademický pracovník se třeba ani nemusí přihlásit 
do komise, ale jistě zkušenosti akademických pracovníků mohou být cenné pro práci komise a předsedkyně posílá vždy pozvánky k jednání. Sledujme 
pozvánky a pokud máme čas a odbornou zkušenost s příslušným tématem, zúčastněme se. R. Zeman – stále zbývají lístky na ples ke 2 stolům pro 
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AS. Dále na SharePoint v sekci pro AS je tabulka kontaktů členů AS. Prosí všechny nové členy, aby zadali svoje kontakty, na kterých jsou sehnatelní, 
je to pouze pro AS, nikdo jiný k ní nemá přistup.  

Senátoři I. Jex, A. Černá, J. Ťukal, O. Vafková a L. Vykydal se přihlásili do komisí AS ČVUT.  

Rektor – ke kolejím. S ředitelem SÚZu dál rozpracovávají metodu, jak zafinancovat rychlou revitalizaci. Pracuje se na tom a řeší se detaily toho, jak 
to účtovat. Nezapomnělo se na to a pořád to pokračuje. I. Jex – četl příspěvek, který K. Pilná posílala, byl by pro to, aby kdyžtak mohli vyčlenit 
finanční prostředky, aby koleje vypadaly tak, že by se tam dalo bydlet. J. Janoušek – mnohokrát se o tomhle bavilo. Finance vybrané na kolejích se 
do kolejí pak nevracely a jsou tam problémy s prostředky. Je to složitá situace. Ukončil zasedání  

Usnesení 02-11: Na veřejných webových stránkách AS ČVUT nesmí být nikdy nahrazeny fotografie členů AS ČVUT siluetami, a to bez 
ohledu na individuální nastavení profilů jednotlivých členů AS ČVUT v systému usermap. Technicky zajistí VIC, zodpovídá tajemník AS 
ČVUT. 
Počet osob s hlasovacím právem: 32 
Hlasování: 4-25-3 Usnesení nebylo přijato.  
 

Usnesení 02-12: AS ČVUT schválil jako externího člena KIS Radka Zemana.  
Počet osob s hlasovacím právem: 37 
Hlasování: 37-0-0 Usnesení bylo přijato.  

 

Zapsala: 

 

doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D. 

Michaela Urbanovská 

 

Korektura:  

Radek Zeman 

předseda AS ČVUT 
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15. Záznam jednotlivých hlasování 
 

HLASOVÁNÍ č. 1 
25.1.2023 13:51:03 

 1. Schválení programu 2. zasedání AS ČVUT 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil program 2. zasedání s následujícími změnami a) vypuštění bodu 5. Organizační řád rektorátu, b) přesunu bodu a)  v Různém 
Informace o soudních sporech přesunout jako bod 5, c) přidání do bodu Různé podbod Různé a. Siluety na web stránkách AS ČVUT. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Omluven 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Stěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Pro 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Omluven 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 
 Jakub Meinlschmidt  Pro 
 Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 21 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 41 (91%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 4 

HLASOVÁNÍ č. 1 – SCHVÁLENO 
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HLASOVÁNÍ č. 2 
25.1.2023 14:07:28 

 3. Kontrola a schválení zápisu z 1. zasedání AS ČVUT 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil zápis z 1. zasedání AS ČVUT. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Zdržel se 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Omluven 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Zdržel se 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Stěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Pro 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Omluven 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 
 Jakub Meinlschmidt  Pro 
 Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 21 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 39 (87%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 2 (4%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 4 

HLASOVÁNÍ č. 2 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 3 
25.1.2023 14:40:46 

 5. Informace o soudních sporech vedených proti ČVUT 
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Hlasování o usnesení 

AS ČVUT žádá rektora, aby zajistil kontrolu a aktualizaci informací, uvedených na webové stránce https://www.cvut.cz/informace-poskytnute-na-
zadost v termínu do jednoho měsíce. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Omluven 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Stěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Pro 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Omluven 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 
 Jakub Meinlschmidt  Pro 
 Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 21 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 41 (91%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 4 

HLASOVÁNÍ č. 3 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 4 
25.1.2023 14:46:30 

 6. Schválení čerpání vyjmenovaných částí rozpočtu od 1. 1. 2023 

Hlasování o usnesení 
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AS  ČVUT schválil pro  finanční  rok  2023 čerpání Fondu  budoucnosti a Rezervy  na  podporu výzkumu, vývoje, umělecké a tvůrčí činnosti v 
rozsahu dle Metodiky rozpisu příspěvků a dotací přidělených  ČVUT  a  oddělení  prostředků  na  mimonormativní  financování  pro  rok 2022 (50 
mil. Kč Fond budoucnosti, 4.2 mil. Kč rezerva). 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Omluven 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Stěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Pro 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Omluven 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 
 Jakub Meinlschmidt  Pro 
 Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 21 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 41 (91%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 4 

HLASOVÁNÍ č. 4 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 5 
25.1.2023 15:32:01 

 7. Projednání Zprávy o dosahování cílů strategického záměru ČVUT a o využití prostředků z programu na řízení strategického řízení VVŠ za rok 
2023 

Hlasování o usnesení 
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Akademický senát ČVUT projednal s připomínkami Zprávu o dosahování cílů strategického záměru ČVUT a o využití prostředků z programu na 
podporu strategického řízení VVŠ za rok 2022. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Nepřítomen 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Zdržel se 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Omluven 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Stěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Pro 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Omluven 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 
 Jakub Meinlschmidt  Pro 
 Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 21 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 39 (87%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (2%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 4 
Nepřítomno: 1 

HLASOVÁNÍ č. 5 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 6 
25.1.2023 15:37:52 

 8. Projednání výzvy pro předkládání projektů – žádostí o podporu z Fondu celoškolských aktivit pro rok 2023 

Hlasování o usnesení 

Akademický senát ČVUT souhlasně projednal předloženou výzvu pro předkládání projektů – žádostí o podporu z Fondu celoškolských aktivit pro 
rok 2023. 
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________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Pro 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Omluven 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Stěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Pro 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Omluven 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Nehlasoval 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 
 Jakub Meinlschmidt  Pro 
 Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 21 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 40 (89%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 1 (2%) 
Omluveno: 4 

HLASOVÁNÍ č. 6 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 7 
25.1.2023 16:21:55 

 9. Informace o stavu rekonstrukce Bubenečské koleje 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT žádá rektora o předložení písemné zprávy k aktuálnímu stavu rekonstrukce Bubenečské koleje do data 15.2.2023. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
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 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Nepřítomen 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Nepřítomen 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Omluven 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Stěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Pro 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Omluven 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 
 Jakub Meinlschmidt  Pro 
 Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 20 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 39 (87%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 4 
Nepřítomno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 7 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 8 
25.1.2023 16:52:44 

11. Schválení a zánik členství externích členů stálých komisí AS ČVUT 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT odvolal jako externího člena Komise pro SÚZ Tomáše Drábka a schválil jako externího člena Komise pro SÚZ Stanislava Jeřábka, a 
schválil jako externího člena KPZ Jana Řezníčka. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
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 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Nepřítomen 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Nepřítomen 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Omluven 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Stěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Pro 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Omluven 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 
 Jakub Meinlschmidt  Pro 
 Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 20 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 39 (87%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 4 
Nepřítomno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 8 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 9 
25.1.2023 16:54:47 

12. Nominace zástupce AS ČVUT do komise FCA 2023 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT nominoval jako zástupce senátu do komise FCA 2023 doc. Dr. Danu Matějovskou a Ing. Jakuba Slámu. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
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 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Nepřítomen 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Nepřítomen 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Omluven 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Stěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Pro 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Omluven 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 
 Jakub Meinlschmidt  Pro 
 Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 20 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 39 (87%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 
Omluveno: 4 
Nepřítomno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 9 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 10 
25.1.2023 16:56:15 

13. Nominace zástupce AS ČVUT do Výboru pro kybernetickou bezpečnost 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT nominoval jako zástupce AS ČVUT do Výboru pro kybernetickou bezpečnost doc. J. Vokřínka. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
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 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Nepřítomen 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Nepřítomen 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Omluven 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Stěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Pro 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Omluven 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 
 Jakub Ťukal  Nehlasoval 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Pro 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Pro 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 
 Jakub Meinlschmidt  Pro 
 Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 20 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 38 (84%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 1 (2%) 
Omluveno: 4 
Nepřítomno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 10 - SCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 11 
25.1.2023 17:17:37 

14. Různé 

Hlasování o usnesení 

Na veřejných webových stránkách AS ČVUT nesmí být nikdy nahrazeny fotografie 
členů AS ČVUT siluetami, a to bez ohledu na individuální nastavení profilů 
jednotlivých členů AS ČVUT v systému usermap. Technicky zajistí VIC, 
zodpovídá tajemník AS ČVUT. 
 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Proti 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Nehlasoval 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Proti 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Proti 
 Bc. Ondřej Váňa  Proti 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Proti 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Proti 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Zdržel se 
 Ing. Michal Kuchař  Proti 



České vysoké učení technické v Praze 
Zasedání Akademického senátu ČVUT 

Termín zasedání: 2. řádné zasedání AS ČVUT, 25. 1. 2023 

 

18 
 

 Ing. Michal Stejskal   Proti 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Nepřítomen 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Nepřítomen 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Proti 
 Ing. Jakub Sláma  Proti 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Omluven 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Nehlasoval 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Zdržel se 
 Kateřina Pilná   Proti 
 Bc. Stěpán Tichý  Proti 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Proti 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Proti 
 Lucie Kadrmasová  Proti 
 Václav Holuša  Proti 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Omluven 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Nehlasoval 
 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 
 Jakub Ťukal  Proti 
 Ing. Martina Caithamlová   Proti 
 Ing. Jan Kašpar  Nehlasoval 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Nehlasoval 
 Bc. Tim Petrášek  Proti 
 Bc. Olga Vafková  Nehlasoval 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Proti 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Zdržel se 
 Jakub Meinlschmidt  Proti 
 Ondřej Štorc  Proti 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Proti 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Proti 
 Mgr. Libor Vykydal  Proti 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Nehlasoval 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 20 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 4 (9%)  Proti: 25 (56%)  Zdrželo se: 3 (7%)  Nehlasovalo: 7 (16%) 
Omluveno: 4 
Nepřítomno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 11 - NESCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 12 
25.1.2023 17:18:00 

14. Různé 

Hlasování o usnesení 

Na veřejných webových stránkách AS ČVUT nesmí být nikdy nahrazeny fotografie 
členů AS ČVUT siluetami, a to bez ohledu na individuální nastavení profilů 
jednotlivých členů AS ČVUT v systému usermap. Technicky zajistí VIC, 
zodpovídá tajemník AS ČVUT. 
 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Proti 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Proti 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Proti 
 Bc. Ondřej Váňa  Proti 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Proti 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Proti 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Proti 
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 Ing. Michal Kuchař  Proti 
 Ing. Michal Stejskal   Proti 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Nepřítomen 
 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Nepřítomen 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Zdržel se 
 Ing. Jakub Sláma  Proti 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Omluven 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Proti 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Zdržel se 
 Kateřina Pilná   Proti 
 Bc. Stěpán Tichý  Proti 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Proti 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Proti 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Proti 
 Lucie Kadrmasová  Proti 
 Václav Holuša  Proti 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Omluven 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 
 Jakub Ťukal  Proti 
 Ing. Martina Caithamlová   Proti 
 Ing. Jan Kašpar  Nehlasoval 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Nehlasoval 
 Bc. Tim Petrášek  Proti 
 Bc. Olga Vafková  Proti 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Proti 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Zdržel se 
 Jakub Meinlschmidt  Proti 
 Ondřej Štorc  Proti 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Proti 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Proti 
 Mgr. Libor Vykydal  Proti 
 Aneta Ševčenková   Zdržel se 
 Thuy Dung Ha  Proti 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 20 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 4 (9%)  Proti: 29 (64%)  Zdrželo se: 4 (9%)  Nehlasovalo: 2 (4%) 
Omluveno: 4 
Nepřítomno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 12 - NESCHVÁLENO 
 

HLASOVÁNÍ č. 13 
25.1.2023 17:21:53 

14. Různé 

Hlasování o usnesení 

AS ČVUT schválil jako externího člena KIS Radka Zemana. 

________________________________________________________________________________________ 
 
 prof. Ing. arch. Šenberger Tomáš  Pro 
 prof. Ing. František Wald, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  Pro 
 Ing. arch. Anna Marie Černá  Pro 
 Bc. Ondřej Váňa  Pro 
 doc. Ing. Václav Bauma, CSc.  Pro 
 prof. Ing. Jan Hrdlička, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. Lukáš Horný, Ph.D.  Pro 
 Ing. Michal Kuchař  Pro 
 Ing. Michal Stejskal   Pro 
 RNDr. Ilona Ali Bláhová, Ph.D.  Nepřítomen 
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 doc. Ing. Jiří Vokřínek, Ph.D.   Nepřítomen 
 prof. Ing. Pavel Ripka, CSc.  Pro 
 Ing. Martin Šťastný  Pro 
 Ing. Jakub Sláma  Pro 
 Ing. Petr Ambrož, Ph.D.  Omluven 
 prof. Ing. Igor Jex, DrSc.   Pro 
 doc. Dr. Ing. Ivan Richter  Pro 
 Kateřina Pilná   Pro 
 Bc. Stěpán Tichý  Pro 
 Ing. arch. Mgr. Klára Brůhová, Ph.D.  Pro 
 doc. Ing. arch. Dana Matějovská, Ph.D.  Pro 
 prof. Ing. Arch. Ladislav Lábus, Hon. FA  Pro 
 Lucie Kadrmasová  Pro 
 Václav Holuša  Pro 
 doc. Ing. Jakub Kraus, Ph.D.   Omluven 
 doc. Ing. Pavel Hrubeš, Ph.D.  Omluven 
 Ing. Luboš Nouzovský Ph.D.  Pro 
 Bc. Markéta Jirmanová  Omluven 
 Jakub Ťukal  Pro 
 Ing. Martina Caithamlová   Pro 
 Ing. Jan Kašpar  Nehlasoval 
 Mgr. Veronika Vymětalová, Ph.D.  Nehlasoval 
 Bc. Tim Petrášek  Pro 
 Bc. Olga Vafková  Pro 
 doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D.  Pro 
 RNDr. Petr Olšák   Pro 
 Ing. Lukáš Bařinka  Pro 
 Jakub Meinlschmidt  Pro 
 Ondřej Štorc  Pro 
 Ing. Bc. Pavel Andres, Ph.D., ING.PAED  Pro 
 prof. Ing. Václav Hlaváč, CSc.  Pro 
 Mgr. Libor Vykydal  Pro 
 Aneta Ševčenková   Pro 
 Thuy Dung Ha  Pro 
________________________________________________________________________________________ 

Ke schválení bylo potřeba 20 hlasů 
Celkem zastupitelů: 45 
Pro: 37 (82%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 0 (0%)  Nehlasovalo: 2 (4%) 
Omluveno: 4 
Nepřítomno: 2 

HLASOVÁNÍ č. 13 - SCHVÁLENO 
 


